
Protokół nr XII.2019 

z posiedzenia Rady Gminy Błędów 
odbytego w dniu 13 sierpnia 2019 roku 

 

Obrady rozpoczęto 13 sierpnia 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:17 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Leszek Bobrowski 

2. Robert Borkowski 

3. Dominik Górecki 

4. Piotr Jakubczyk 

5. Andrzej Kępka 

6. Krzysztof Kołacz 

7. Zbigniew Koziński 

8. Wojciech Nowocień 

9. Sebastian Oziemski 

10. Piotr Piekarski 

11. Dariusz Rybak 

12. Marek Rybicki 

13. Leszek Słowiński 

14. Aneta Wróblewska 

15. Zenon Żebrowski 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk poinformował, że przebieg obrad Rady Gminy 

Błędów jest utrwalany i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co 

jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b Ustawy o samorządzie gminnym. 

Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 

zamieszczone będą/są na stronie internetowej www.bledow.pl. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk poinformował, że w wyniku zmian w funduszu 

sołeckim wsi Sadurki i zabezpieczeniem środków na  przebudowę ul. Dolnej w Błędowie 

należy wprowadzić zmiany w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
W pkt 5 Podjęcie uchwał w sprawach  ppkt 1 zmiana w budżecie gminy Błędów na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Krzysztof Kołacz, Zbigniew 

Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek 

http://www.bledow.pl/


Słowiński, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Robert Borkowski, Andrzej Kępka, Marek Rybicki, Aneta Wróblewska 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził przyjęcie wniosku w sprawie zmiany 

w budżecie. 

 

2. Przyjęcie protokołów z sesji: 

 

a) Nr X.2019 z dnia 26 czerwca 2019r 

 

Głosowano w sprawie: 
Nr X.2019 z dnia 26 czerwca 2019r.  

Radny Zbigniew Koziński powiedział, że protokole nie uwzględniono polemiki jaka wyszła 

pomiędzy nim a Przewodniczącym Rady i wnioskuje o dopisanie zdania: „ Nie zgadza się z 

opinią Przewodniczącego, nigdy nie udzielał się dla pieniędzy”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Bobrowski, Piotr Jakubczyk, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Wojciech 

Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Zenon 

Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Górecki 

NIEOBECNI (4) 

Robert Borkowski, Andrzej Kępka, Marek Rybicki, Aneta Wróblewska 

 

b) Nr XI.2019 z dnia 17 lipca 2019r 

 

Głosowano w sprawie: 
Nr XI.2019 z dnia 17 lipca 2019r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Krzysztof Kołacz, Zbigniew 

Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Zenon 

Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Nowocień 

NIEOBECNI (4) 

Robert Borkowski, Andrzej Kępka, Marek Rybicki, Aneta Wróblewska 

 



 

3. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady oraz działalności Wójta i podległych 

jednostek w okresie między sesjami. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że został rozstrzygnięty przetarg na tłuczeń i jest 

realizowane nawożenie dróg na wsie i potrwa. Jest duża ilość i sukcesywnie jest rozwożony 

na drogi, pogoda sprzyja. Na bieżąco jest równany. 

Został przeprowadzony przetarg na odbiór odpadów. Był jeden oferent firma PRO ZERO 

przekształcona z firmy TONSMAIER. Po przetargu cena śmieci wyniesie 33 zł segregowane i 

66 zł niesegregowane. Przetarg możemy unieważnić. Na 7 powiadomień firm odbierających 

odpady zgłosiła się 1. W drugim przetargu albo się nie zgłoszą, albo dadzą cenę zaporową. 

Ewentualnie możemy ponownie wstąpić do NATURY. To nie jest sprawa 15 radnych. Gmina 

Jasieniec ma taka samą sytuację. W specyfikacji nie było pojemników na odpady. Dojdzie 

jeszcze 2 zł za wydzierżawienie pojemników. 

Odbył się piknik, myśli że udany. Pogoda sprzyjała. Nie wie jak będzie z końcowym 

rozliczeniem. 

2 lipca był na spotkaniu z Ministrem Rolnictwa p. Ardanowskim. Żadnych zapewnień w nasza 

stronę nie ma, działania sa długofalowe. 

11 lipca był z p. Skarbnik w warszawie na podpisaniu umów na MIAS-y. Już są realizowane. 

12 lipca był na uroczystości 100-lecia policji na terenie powiatu. 

15 lipca był na spotkaniu z Marszałkiem, tematyka rolnictwa. 

17 lipca odbyła się krótka sesja w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy. 

Pozytywnie zostały rozpatrzone wnioski w KRUS dotyczące dofinansowania dla strażaków. 

Będzie realizowany odcinek drogi powiatowej w Bielanach. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działalności poszczególnych komisji w 

okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Gminy Błędów Piotr Jakubczyk  poinformował, że w okresie od 

ostatniej sesji  odbyły się trzy posiedzenia Komisji tj. Komisji Finansowej, Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Przestrzegania Prawa i Porządku.  

Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.     

 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmiana w budżecie gminy Błędów na 2019 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Błędów Piotr Jakubczyk  powiedział, że zmiany dotyczą 

funduszu sołeckiego w Sadurkach i środków na realizację ul. Dolnej w Błędowie.  

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany w budżecie gminy Błędów na 2019 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Krzysztof Kołacz, Zbigniew 

Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek 

Słowiński, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Robert Borkowski, Andrzej Kępka, Marek Rybicki, Aneta Wróblewska 



 

 

 

 

b) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Błędów oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 

września 2019 roku, 

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Błędów 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 wrzesnia 2019 

roku,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Krzysztof Kołacz, Zbigniew 

Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek 

Słowiński, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Robert Borkowski, Andrzej Kępka, Marek Rybicki, Aneta Wróblewska 

 

c) ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania dodatków nauczycielom 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Błędów, 

Kierownik ZOG Maria Pietrzak powiedziała, że od 1 września tego roku średnia podwyżka 

dla nauczycieli wyniesie 9,6%. Wzrost na jeden etat około 500 zł na 1 m-c.  Wyniesie to 50 

tys. zł na miesiąc, a od września do końca grudnia 200 tys. zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Błędów Piotr Jakubczyk  powiedział, że gmina do końca roku w 

związku z podwyżkami dla nauczycieli musi zorganizować 200 tys. zł. Ze strajków 

nauczycieli zostały środki. Ministerstwo Oświaty może nam do końca roku zwróci. 

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania dodatków nauczycielom zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Błędów,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Krzysztof Kołacz, Zbigniew 

Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek 

Słowiński, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Robert Borkowski, Andrzej Kępka, Marek Rybicki, Aneta Wróblewska 

 
                                                                                                                                 Przerwa w obradach 1135- 1150 

 



 

d) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach i placówkach, 

dla których Gmina Błędów jest organem prowadzącym, 

 

Głosowano w sprawie: 
zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach i placówkach, dla 

których Gmina Błędów jest organem prowadzącym,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Wojciech 

Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Zenon 

Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Jakubczyk 

NIEOBECNI (4) 

Robert Borkowski, Andrzej Kępka, Marek Rybicki, Aneta Wróblewska 

 

e) określenia planu doskonalenia nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat za kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz 

ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane w 

placówkach oświatowo wychowawczych prowadzonych przez Gminę Błędów w roku 2019, 

Radny Wojciech Nowocień zapytał się, czy w naszej gminie te środki są w pełni 

wykorzystane? 

Kierownik ZOG Maria Pietrzak powiedziała, że różnie jest w szkołach od 80% do 100%. 

Najwięcej w szkołach w Gołoszach i Lipiu, a najmniej w Błędowie. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia planu doskonalenia nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz ustalenia 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane w placówkach 

oświatowo wychowawczych prowadzonych przez Gminę Błędów w roku 2019,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Krzysztof Kołacz, Zbigniew 

Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek 

Słowiński, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Robert Borkowski, Andrzej Kępka, Marek Rybicki, Aneta Wróblewska 

 

 



 

 

f) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" 

na lata 2019-2023, 

Radny Leszek Słowiński powiedział, że powinna uchwała wchodzić w życie od 1 stycznia 

2020 roku a nie 2019 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Błędów Piotr Jakubczyk  wyjaśnił, że w tym przypadku może 

wchodzić w życie z data wsteczną. 

 

Głosowano w sprawie: 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 

w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-

2023,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Krzysztof Kołacz, Zbigniew 

Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek 

Słowiński, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Robert Borkowski, Andrzej Kępka, Marek Rybicki, Aneta Wróblewska 

 

 

g) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie udzielania pomocy w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych, dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem ":Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023, 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie udzielania pomocy w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych, dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem ":Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Krzysztof Kołacz, Zbigniew 

Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek 

Słowiński, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Robert Borkowski, Andrzej Kępka, Marek Rybicki, Aneta Wróblewska 

 

 



 

 

h) współpracy Gminy Błędów z Klaster "Polska Natura" dotyczącej upowszechniania na 

terenie Gminy Błędów uprawy drzew i krzewów owocowych oraz warzyw wg programów 

"Zero pozostałości" - jako elementu ochrony środowiska. 

Radny Dariusz Rybak zapytał się, czy policzony jest szacunkowy koszt tej współpracy, jeśli 

tak to ile? 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział ,że na dzisiejszą chwilę nie mówi się o kosztach, ale o 

pozyskiwaniu środków z zewnątrz, a nie angażowania własnych środków. 

 

Głosowano w sprawie: 
współpracy Gminy Błędów z Klaster "Polska Natura" dotyczącej upowszechniania na terenie 

Gminy Błędów uprawy drzew i krzewów owocowych oraz warzyw wg programów "Zero 

pozostałości" - jako elementu ochrony środowiska..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Krzysztof Kołacz, Zbigniew 

Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek 

Słowiński, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Robert Borkowski, Andrzej Kępka, Marek Rybicki, Aneta Wróblewska 

 

6. Informacja nt. odbioru śmieci komunalnych z terenu gminy Błędów. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że odbiór śmieci to poważny problem. Możemy 

pozostawić 33 zł segregowane i 66 zł niesegregowane. Nie wie w którym kierunku iść.  W 

drugim przetargu firma PRO ZERO może dać wyższą cenę lub nie przystąpić do przetargu. 

Firmy robią dyktat. 

Koordynator ds. odpadów Edyta Pająk powiedziała, że przetarg będzie obowiązywał od 1 

stycznia 2020 roku. Nie wiemy jakie będą ceny w Radkom-ie. Musi dojść do zmian w 

wojewódzkich planach gospodarki śmieciami. W tym momencie nie ma możliwości 

podpisania umowy z innymi instalacjami. Znana jest informacja, że opłaty marszałkowskie 

będą zwiększane. RADKOM buduje kompostownię. W Gminie Błędów jest 2-3 krotnie 

więcej odpadów niż w innych wiejskich gminach. Możemy organizować krótszy przetarg. 

Każda firma w cenę kalkuluje sobie zmiany. Możemy organizować krótszy przetarg. Nie 

może być już przetarg unijny. Nie 40 dni. Łatwiej jest pracować w grupie. Ewentualnie 

samemu zorganizować wywóz. 

Radny Wojciech Nowocień powiedział, że sytuacja nie wygląda kolorowo. Należy zapomnieć 

o poprzednich cenach. Spróbujmy przeczekać trudny okres. Trzeba temat przedyskutować. 

Koordynator ds. odpadów Edyta Pająk powiedziała, że termin związania z oferta wynosi 60 

dni. Teraz już nie można przeprowadzić przetargu ryczałtowo tylko od ilości ton odpadów. 

Trzeba brać przykład od najlepszych, tym którym się udało. Np. Gmina Warka ma swoja 

logistykę. W ciągu tygodnia musi być podjęta decyzja. Znamy oferty pojemników, 

śmieciarek. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że nie mamy środków żeby leasingować 2 samochody. 

To będzie koszt 100 tys. zł miesięcznie. Teraz za bardzo nie podskoczymy. Nie mamy 

instrumentów prawnych. 



Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że jest to duży problem. Nie wiemy, która 

decyzja będzie właściwa. Proponuje spotkanie Komisji Finansowej w dniach poniedziałek – 

wtorek.  

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że najlepszym dniem będzie środa 21 sierpnia o godz. 

9-tej. 

 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski oraz udzielenie odpowiedzi. 

 

Interpelacje: 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapytał się, czy ktoś chciałby złożyć pisemna 

interpelację? 

Nikt nie złożył pisemnej interpelacji. 

Zapytania i wolne wnioski: 

Nikt się nie zgłosił. 

 

8. Sprawy różne. 

 

Radny Zbigniew Koziński zapytał się radnego Piotra Piekarskiego, co się wydarzyło w 

ostatnią sobotę przed strażą. Była policja, karetka pogotowia? 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Piekarski odpowiedział, że poza terenem straży leżał 

człowiek, który niejednokrotnie  leżał na ulicy pod wpływem alkoholu. Pogotowia nie było. 

Radny Powiatowy Wojciech Wojtczak poinformował, że zakończyły się prace w terenie 

dotyczące szacowania szkód pomrozowych, teraz są przygotowywane protokoły. Teraz jest 

susza, ale dotyczy bardziej zbóż. Niektórzy w sadach mają nawodnienie. Niedługo te studnie 

musimy zalegalizować. Koszt to 1000 zł, prace geodezyjne i pozwolenie wodno-prawne. 

Drogi powiatowe w tym roku zostały zrealizowane z jego inicjatywy. Jest zbulwersowany 

drogą Wilków – Zalesie. Pan Starosta nie zgłosił tej drogi ze środków klęskowych. 

Radny Nowocień Wojciech powiedział, że należy wszystkie studnie głębinowe zgłosić do 

SANEPID. Ten obowiązek istnieje do 15 lat. Za nie zgłoszenie studni w gospodarstwie są 

nakładane kary pieniężne. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że informacja jest bardzo cenna. Do końca sierpnia 

będą zrealizowane dwie drogi Tomczyce-Zalesie i Trzylatków-Lipie. Wykonawca jest firma z 

Gielniowa. 

Trwają naprawy remontowe w szkołach i urzędzie gminy. 

Modernizowany jest plac zabaw i remonty poszczególnych elementów.  

W dniu 26 sierpnia jest wyjazd do Częstochowy, chętni mogą się zapisywać u p. Jankowskiej. 

Dożynki powiatowe odbędą się 8 września w Lewiczynie. 

Zapoznał z uchwałą RIO dot. stwierdzenia nieważności uchwały rady w sprawie 

absolutorium. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapytał się na jakim etapie jest realizacja inwestycji 

budowy ul. Długiej w Błędowie? 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że po rozmowach z Wojewoda i Marszałkiem mamy 

zapewnienie, że droga ta będzie realizowana. Ciągle dzwonimy, kiedy. Wstępnie 

przymierzyliśmy się do przetargu. We wrześniu podejmiemy decyzję, co z tą inwestycją. 

Radny Powiatowy Wojciech Wojtczak zapytał się, czy może otrzymać kserokopie tej 

uchwały? Potrzebna jest do przeprowadzenia referendum. 

Sołtys wsi Wilhelmów Anna Grzejszczyk powiedziała, że przy drodze Błędów – Huta 

Błędowska pas rowerowy jest zarośnięty trawą. 

Radny Powiatowy Wojciech Wojtczak powiedział, że o sprawie mówił na Komisji Drogowej 

w powiecie i odpowiedziano mu iż nie można tego opryskać herbicydami, tylko należy 



wypielić. Powiat nie ma tak dużej ekipy ludzi. każdy niech przy swojej posesji wypieli. Jest 

obowiązek jeśli chodnik bezpośrednio przylega do działki utrzymanie czystości należy do 

tego właściciela. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że widział w Radomiu jak opryskują środkami na 

chwasty chodniki. Należy dokładnie sprawdzić przepisy. 

 

  

                                      Przewodniczący 

                                       Rada Gminy Błędów 

                                       Piotr Jakubczyk 

  

 
Przygotował(a): Hanna Jankowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


